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شهرداری

442…0902- کاشی های مربوط �
به تصاویر شهدای گمنام در بوستان 
نیلوفر آبی، بولوار اندیشه 68 نصب 
شد، اما بعد از مدتی خراب شد و 
. بهتر است شهرداری این  یخت ر

کاشی ها را ترمیم کند.
قدیری- از خبرنگاران روزنامه وزین �

شهرآرا تقاضا داریم برای این موضوع 
. سطح خیابان  کنند ج  مطلبی در
نمایشگاه 15 و جنب پارک چهل بازه 
به طول حدود دویست متر  با هدف 
کاستن سرعت خودروها، سنگ فرش 
شده است آن هم با سنگ کوبیک 
تراورتن . شما در معابر کدام شهر، چه 
در ایران و چه در خارج از کشور چنین 
ش  ید ؟ سنگ فر ه ا ید ا د ی ر د ر مو
ل های بتنی است و نه  اصولی با پاز

سنگ تراورتن.
شهرآرا

606…0915- بابت گزارش »دردسر �
جانمایی نامناسب زمین  ورزشی« 
ر صفحه  یبهشت  د د ر 2 ا 4 خ  ر مو
یم.  صدای مردم بسیار سپاسگزار
 ، فت گر ت  ر صو سبی  منا ی  پیگیر
کاملا  ز پاسخ  اما بسیار متأسفیم ا
ین  ا م  محتر ر  ا د شهر تبط  مر غیر
منطقه. ممنونیم بابت پیگیری خوب 

شما، پایدار باشید.
اتوبوسرانی

510…0930- ایستگاه اتوبوس در �
پروین اعتصامی 41 بدون سایبان 
ا  . هو ست لی و خط کشی ا و صند
گرم شده و مردم برای کنار خیابان 
ایستادن مشکل دارند. از اتوبوس رانی 
تقاضا داریم این موضوع را بررسی کند.

شهروند- در تاریخ 16 اردیبهشت از �
ساعت 14 و 55 دقیقه تا ساعت 15 و 40 
دقیقه در ایستگاه ملاصدرا به سمت 
 )5 وی ملاصدرا  وبه ر احمدآباد )ر
منتظر اتوبوس بودم. شش اتوبوس 
کرد اما  ز آن مسیر عبور  80 ا خط 
دریغ از یک خط 95. خواهشمندیم 
ا  ر بلیت ها  قیمت  که  ر  ن طو هما
افزایش داده اید خدمات  را نیز کمی 

افزایش دهید.       
حقوقی

123…0919- در شکایت حقوقی در �
مورد زمین های دیمی و آبی آیا همسر 
شخصی که ذی نفع است می تواند به 

نفع همسرش شهادت بدهد؟ 
شرکتبرق

758…0935- از مسئولان اداره �
شهر  یی  شنا و ر هیم  ا می خو ق  بر
ر  ا لو بو ر  د  . کنند بیشتر  ا  ر مشهد 
ز  ز و قسمتی ا ر نما ا لو ، بو ی ر فکو
پیروزی، مجیدیه و میثاق روشنایی 
را بیشتر کنند. همچنین شهرداری 
تعداد دوربین های بیشتری نصب 
کند. به ویژه در ایستگاه های اتوبوس 
تا  شهر  ت  خلو ی  ها ر ا لو بو ر  د و 
 مسافران با خیال راحت ایاب و ذهاب

 کنند.
سازمانمشاغلشهری

شهروند- پیرو مطلب منتشر شده �
در شهرآرا با تیتر » به دنبال عدالت 
اجتماعی در بازارهای سیار شهر«  
. من یک  کنم ستم تشکر  ا می خو
غرفه دار شب بازارم و در این باره از 
جناب آقای کلیدری مدیر سازمان 
مشاغل شهری و جناب حجت الاسلام 
ی  ز سا د ا ز آ بت  با ن  یا ر منصو
ر تشکر  ی سیا ها ر ا ز با ی  فه ها  غر

می کنم.
اجتماعی

ن و � کنا ف ســا ز طــر - ا یف شــر
همســایگان بــاغ فردوســی ایــن تقاضــا 
کــه باتوجــه بــه برگــزاری  یــم  را دار
مراســم بزرگداشــت حکیــم ابوالقاســم 
فردوســی، مراســم را قبل از ســاعت23 
به پایان برســانند تا مزاحم اســتراحت 
مــردم نشــوند.  از شــب های قبــل از 
مراســم تــا دوازده و نیــم شــب در حــال 
تســت سیســتم و بانــد صوتــی بودنــد 
و بــا صدایــی بلنــد چندمرتبــه ایــن 
تســت را انجــام می دادنــد کــه ســبب 
آزردگــی خاطــر همســایگان شــدند. 
بنابرایــن تقاضــا داریــم در برگــزاری ایــن 
مراســم رعایــت حــال مــردم را داشــته 

باشــید.

ــال جــــــمــــــع آوری آب هـــــــــای ســـطـــحـــی در بـــــولـــــوار    ــ ــانـ ــ    کـ
پیروزی 39 حدفاصل خیابان شهید ملکیان 16 تا14 فرسوده 

و خراب است. )درخواست مرمت(

تعدادی از افــراد داخل فضای سبز میدان امام خمینی)ره(،   
در حال بازی فوتبال هستند که سبب خسارت شده است. 

) )درخواست اخطار

چشمه های سرویس بهداشتی در خیابان شهید قرنی16،   
دچار گرفتگی شده است. )درخواست رفع مشکل(

زمین بــازی کــودکــان، داخــل بوستانی در خیابان شاهد5،   
بدون کفپوش است. )درخواست رسیدگی(

کــم است    تــعــداد نگهبان های بوستان های برکت بسیار 
ــل بــوســتــان هــا نــدارنــد.  ــ و نــظــارتــی بــر ســگ گــردانــی در داخ

)تقاضای افزایش تعداد نگهبان(

ایستگاه اتــوبــوس در خیابان ملک الشعرای بهار 9 بدون   
سایبان و نیمکت است. )درخواست رسیدگی(

ــدون سایبان،    ایستگاه اتــوبــوس در پــرویــن اعتصامی 41 ب
صندلی و خط کشی است. )درخواست رسیدگی(

کــاشــانــی 12، پشت کلانتری شهید    فضای سبز در خیابان 
آستانه پرست بــدون روشنایی اســت. ) درخــواســت رفع 

نقص روشنایی (

آسفالت معبر محله حجت، خیابان توس 43  سرتاسر     دچار   
تخریب شده است. )درخواست مرمت(

الوالو137137؟؟  

ستون »الو137« صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
 مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.
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 ترافیک 
 سرسام آور 
شاهنامه

وندی در پیامی به  شهرکیشهرکی|| شهر

صدای مردم می گوید: چرا شهرداری 
برای احداث تقاطع غیرهم سطح 
سه راه شاهنامه، برنامه ای ندارد؟ 
کنید تا درد ترافیک  باید در این حوالی زندگی 
کلافه کننده ما رانندگان را به خصوص در مواقع 
کبان را ک خودروها و را  شلوغی و نیز ویراژ خطرنا
 بفهمید. مهدی خداشناس، شهردار منطقه 12 

می گوید: با توجه به درخواست های مردمی 
و بررسی کارشناسان و ضرورت ایجاد آن، 
احداث  تقاطع غیرهم سطح شاهنامه، بزرگراه 
پیامبراعظم )ص( در دست مطالعه است. 
خداشناس بیان می کند: اجرای پروژه های 
محوری، زمان بر است و مستلزم همراهی و 
صبر شهروندان که به طور حتم این همکاری 

در پیشبرد امور، مؤثر است.

پیگیری

تخفیف های آبی برای شهروندان مشهدی
سال گذشته 37 درصد مشترکان آب وفاضلاب الگوی مصرف، مشمول پاداش صرفه جویی شدند

برای اطلاع مردم

با ما در ارتباط باشید
3   پیامـــک 0 0 0 7 2 8 9
shahraramardom   آی دی روبیکا
0   شماره ایتا، آی گپ و روبیکا 9 0 5 4 6 5 8 0 6 0
Shahraranews@mashhad.ir   رایانامـــه
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مرجانهحسینزاده|مرجانهحسینزاده| پیامک دردسرهای قبوض 

گران، مشترک بودن کنتورها و اینکه برای کاهش 
مبالغ قبوض چه کنند، یکی از محورهای پرتکرار 
پیام های مردمی به ستون »صدای مردم« است. 
مدتی قبل یکی از شهروندان در پیامکی این طور 
گذشته ما اغلب مشمول  برایمان نوشت:  سال 
قبوض رایگان یا تخفیف می شدیم، اما امسال رقم 
قبض های  آب ما عجیب است و مشمول پاداش 
ت  ر صد تخفیف به چه صو ر ل د مسا . ا یم نشد
؟  است؟ آیا این تخفیفات بیشتر شده است یا خیر
یکی دیگر از شهروندان نیز از منطقه 2 در پیامی 
برایمان نوشته بود: تفکیک کنتور به چه صورت 
است؟ بیشتر منازل بولوار تلاش با آنکه چند واحد 
هستند، اما یک کنتور آب مشترک دارند. به خاطر 
گفته  یاد می آید چون  همین قبض آب خیلی ز
گر کنتور  می شود بیشتر از الگو مصرف می کنید. ا
تفکیکی بدهند این مشکلات وجود ندارد. شرکت 
آب باید تسهیلاتی را در نظر بگیرد تا تمام خانوارها 

بتوانند کنتور آبشان را تفکیک کنند.

کم وکیف پاداش خانگی ها  

یر  غ مد ا مک ها سر ین پیا ی ا ل پیگیر نبا به د
وابط عمومی و آموزش همگانی آب وفاضلاب  ر
مشهد رفتیم. محمود محتشمی راد در این باره 
این طور توضیح داد: تخفیف ها و معافیت ها در 

دو بخش پاداش کاهش مصرف و معافیت های 
ابلاغی اعمال می شود. در این راستا تمام مشترکان 
خانگی که مصرف آب آن ها در حد الگوی مصرف و 
پایین تر از آن باشد در صورتی که مصرف آب خود 
را نسبت به دوره مشابه سال قبل کاهش دهند 
به میزان کاهش مصرف نسبت به الگوی مصرف، 

پاداش صرفه جویی دریافت می کنند.
 محتمشی راد همچنین به معافیت صورت حساب 
ر بخش  ب د ضلا فع فا د د مز ر کا فی و  ب مصر آ
خانگی اشاره داشت و افزود: این معافیت ها در 

بخش خانگی شامل مددجویان کمیته امداد)ره( 
. در بخش غیرخانگی شامل  و بهزیستی است
کاربری های مساجد، دارالقران، حوزه های علمیه، 

حسینیه ها و مؤسسات قرآنی و... است.

معافیت مددجویان بهزیستی و کمیته امداد  

مدیر روابط عمومی و آموزش همگانی آب وفاضلاب 
: در بخش خانگی و برای اعمال  ود مشهد افز
معافیت های قانونی مددجویان کمیته امداد)ره( 
و سازمان بهزیستی، فهرست مشترکان مشمول 

از سوی اداره کل کمیته امداد و بهزیستی ارسال 
می شود. در این باره و در صورت داشتن انشعاب 
مستقل و چنانچه مصرف زیر الگوی تعیین شده 

باشد قبض به مبلغ صفر صادر می شود.
او در ادامــه یــادآور شــد: چنانچــه مصــرف مشــترک 
مددجــو، بیــش از الگــوی مصــرف باشــد هزینــه 
ز الگــو را بایــد  صورت حســاب مصــارف بیــش ا

پرداخــت کنــد.
مدیر روابط عمومی و آموزش همگانی آب وفاضلاب 
مشهد در تشریح تخفیفات قبوض امسال تصریح 
کرد: امسال مشترکان در صورت کاهش مصرف 
برپایه الگوی مصرف مشمول پاداش صرفه جویی 

می شوند.

پاداش مصرف برای 37 درصد مشترکان  

محتشمی راد گفت: سال گذشته حدود 37 درصد 
مشترکان شرکت آب وفاضلاب با رعایت مصرف 
ش  ا د پا فت  یا ر ل د ه مشمو ر و قل یک د ا حد
وی صورت حساب  که بر ر صرفه جویی شدند 

مصرفی آن ها  اعمال شد.
وی درباره چگونگی تفکیک کنتور مشترکان بیان 
کرد: برای تفکیک کنتور در واحدها و مجتمع های 
و  ت فنی  نا مکا ا د  جو ت و ر ر صو ، د نی مسکو
بهره برداری پس از تسویه حساب و درخواست، 

گذار می شود. کنتور مجزا وا

نگاه روز

شهروندخبرنگار؛نسریناباذریان-اینجابولوارابوذرغفاری
است.بیشترخطهایعابرپیادهروبهرویکوچههاییقرار
گرفتهکهچراغینصبنشدهاستودراینبارهخودروها
باسرعتازداخلکوچهبهسمتخیابانحرکتمیکنند
وبهعابرانپیادهتوجهیندارند.اینموضوعدرشبها

خطرناکتراست.

اماواگرهای طولانی شدن احداث پایانه اتوبوس رانی شهید مفتح
روابط عمومی اتوبوس رانی: با توجه به وسعت پروژه، زمان اعلامی از سوی پیمانکار منطقی است

شـهرکی|شـهرکی| شـهروندی از وضعیـت بلاتکلیـف پایانـه 

اتوبوس رانـی شـهید مفتـح گلایه منـد اسـت. او در پیگیری
پیامـی بـه صـدای مـردم مـی گویـد: حدود هشـت ماه 
پیـش پایانـه شـهید مفتـح را تعطیـل کردنـد تـا چنـد 
سـکوی جدید احداث کنند که  مردم موقع سوارشـدن 
کن حاشـیه شـهر مشـهد در ادامـه  راحـت باشـند. ایـن شـهروند سـا
می افزایـد: امـا بعـد این همه وقـت و پیشـرفت تقریبـا صفردرصـد، 
مسـئولان ایـن پـروژه گفته انـد تـازه هشـت مـاه دیگـر افتتـاح می شـود. 
این درحالی است که سال ها پیش ساخت پایانه اتوبوس رانی شهدا 

کمتر از چند ماه طول کشید نه دوسال!
او بـا طـرح ایـن پرسـش کـه چـرا پـروژه مناطـق پاییـن شـهر ایـن قـدر 
کنان ایـن محلـه  طولانـی می شـود، بیـان می کنـد: بخـش غالـب سـا
تـوان خریـد خـودرو را ندارنـد. از طـرف دیگـر نمی تواننـد از خودروهـای 
اینترنتـی اسـتفاده کننـد و تنهـا گزینـه مـردم بـرای آمد و شـدها همیـن 

اتوبـوس اسـت.
ایـن شـهروند می افزایـد: بـرای رایـگان شـدن ایـن خطـوط حـرف زدید و 
عمـل نکردیـد و گران تـر هـم شـد، بـرای نوسـازی ایـن نـاوگان هـم وعـده 
داده شـد، امـا عملـی نشـد. حداقـل همیـن پایانـه را کـه قـول دادیـد، 

زودتـر بـه سـرانجام برسـانید.
عبـاس اتحـادی، رئیـس اداره روابـط عمومـی سـازمان اتوبوس رانـی 
مشـهد درباره گلایه این شـهروند به شـهرآرا می گوید: عملیات احداث 
پروژه پایانه بزرگ اتوبوس رانی شهید مفتح از یکم آبان  1402 آغاز شد. 
ایـن پـروژه در زمینـی در میـدان کرامـت بولـوار شـهید مفتـح قرارگرفتـه 
اسـت.او ادامـه می دهـد: پـروژه پایانـه مفتـح بـه مسـاحت 14 هـزار 
مترمربـع اسـت کـه براسـاس پیش بینی هـا، اجـرای آن بـه یـک سـال 

کیـد می کنـد: طبـق برنامه ریزی  زمـان نیـاز اسـت.اتحادی همچنیـن تأ
شـکل گرفتـه ایـن پـروژه تـا اول آبـان امسـال بـه بهره بـرداری می رسـد و 

افتتـاح می شـود.
رئیـس اداره روابـط عمومـی سـازمان اتوبوس رانـی مشـهد بـا اشـاره بـه 
اینکـه ایـن پـروژه، خُـرد نیسـت کـه یکـی دوماهـه بـه سـرانجام برسـد، 
یادآور می شود: توضیح این نکته ضروری است که پایانه اتوبوس رانی 
شـهید مفتـح در حـد اجـرای یـک سـایبان نیسـت و شـاید بـه چشـم 
شـهروند، یـک سـایبان معمولـی و سـکوی کم اهمیـت جلـوه کنـد، امـا 

اجـرای ایـن پـروژه بـه زیرسـازی و عملیـات عمرانـی جـدی نیـاز دارد تـا 
بـه بهره بـرداری برسـد.

اتحـادی بـا بیـان اینکـه در زمـان اجـرای عملیـات عمرانـی، ممکـن 
اسـت زحمتـی بـرای شـهروندان ایجـاد شـود، می گویـد: بابـت زحمـت 
شـهروندان بـرای اجـرای پـروژه عذرخواهیـم، امـا ایـن نکتـه را مدنظـر 
قرار دهید که با توجه به وسـعت پروژه زمان اعلامی از سـوی پیمانکار 
منطقـی اسـت و در ایـن راسـتا پـروژه طولانـی نشـده و عملیـات اجرایـی 

در حـال انجـام اسـت.

وضعیت بلاتکلیف ساختمان پارک ثامن الائمه)ع( در محله رباط طرق
کلالی|کلالی| در تریبون مردمی صفحه 

صدای مردم که در محله رباط پیگیری
طرق برگزار شده بود، شهروندان 
درباره ساختمان مخروبه ای در 
ئـــمـــه)ع( گفتند که  ــارک ثـــامـــن الا ــ پ
بدون استفاده رها شده است. در همین راستا 
ــن بـــودنـــد کـــه ایــن  ــ شـــهـــرونـــدان خـــواســـتـــار ای
ساختمان را  به مرکز رویش محله تبدیل کنند. 
شهردار وقت منطقه 7 در آن تریبون مردمی و 
در پاسخ به شهروندان این قول را داد که پیرو 
تصمیم های اخذ شده این ساختمان  به مرکز 

ــود: بــا تــوجــه  ــ ــود. او گــفــتــه ب ــ ــش تــبــدیــل ش ــ روی
به هماهنگی های قبلی، به زودی مسائل مربوط 
به استحکام بنا، انشعابات و اشکالات ساختمان 
ــع مـــی شـــود. هــمــچــنــیــن امــیــدواریــم بــا  اخــذ  رفـ
اعتبارات ویــژه سازمان بازآفرینی، امسال مرکز 
رویــش را در همین مکان راه انــدازی کنیم. این 
مرکز قرار است در  حوزه فرهنگی، توانمندسازی 
مشاغل و آموزش کسب مهارت، فعالیت داشته 

باشد.
حــال بعد از یــک ســال پیگیر تحقق ایــن وعــده 
که معاون فرهنگی  شهرداری منطقه 7 شدیم 

و اجتماعی منطقه 7 بعد از دوماه و بیست روز 
از ارسال سؤال، در این باره اعلام کرد: ظاهرا در 
دوره شهردار وقت منطقه و معاون فرهنگی وقت 
در یک بازدید مردمی مقرر می شود که یک مرکز 
رویش به نفع به کارگیری اهالی و کارآفرینی در پارک 
ثامن الائمه)ع( رباط طرق احداث شود ولی این 
مهم محقق نمی شود. سازمان بازآفرینی شهری، 
مرکز رویش را به منظور نفع مردمی به ساختمان 
مدیریت بحران منتقل می کند با این حال و در 
خلال کار متوجه می شوند مرکز رویش، تولیدی 
کت و شلوار برای یک فروشگاه خاص بوده است.

ــادی شــهــابــی افــــزود: ایـــن مــوضــوع از طریق  هـ
معاون شهردار وقت و ریاست سازمان فرهنگی 
و اجتماعی شهرداری مشهد پیگیری و خروج 

آن ها طی مکاتبه ای اعلام شد.
معاون فرهنگی و اجتماعی منطقه 7 یادآور شد: 
کید شد که مرکز رویش نباید در  در این ارتباط تأ
محیط های فرهنگی و ورزشی باشد که این مهم 
نیز با تفاهم  نامه ای از سوی شهردار وقت منطقه 
و مدیرعامل وقــت ســازمــان بــازآفــریــنــی منعقد 
می شود. بنابراین در پارک ثامن الائمه)ع( رباط 
طرق احداث سوله ورزشی در حال پیگیری است.

گاه عزت یافت و به استناد کلام فردوسی و تکرار   ...غزنوی و سلجوقی مغضوب بود، نا
نزدیک به هشتصد بار نام واژه ایران در عصری که ایران از اوراق تاریخش فراموش 
شده بود، یک باره ایلخان های مغول اولین شاهانی شدند که خود را شاه ایران زمین 
می نامیدند. با رشد تشیع، شاهنامه مهم تر شد؛ ولی نفوذش محدود به جهان 
تشیع نشد و بین امپراتوری های سنی عثمانی و گورکانی و دولت شیعی صفوی در 
استنساخ و نگاشتن اوراق زرین این کتاب یک رقابت درگرفت. شاهنامه، مبنای رشد 
تمدن و استقرار مفهوم دولت_ملت، در دو سطح هویت ایرانی و هویت اسلامی بود؛ 
کارکردی که در عصر جدید، سویه های تازه ای به خود گرفت. بدین ترتیب شاهنامه 
حکیم توس عصاره سیر تمدن ایران و جهان اسلام است؛ موضوعی که محور همایش 

امسال را در ادامه سال پیش که تمرکز اولیه محدود به هویت ملی بود، شکل داد.
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